
Lucian Dragomir: 
 
1) Cred în continuare că în Consiliul Director al SSMR, din motive financiare, ar trebui 
să facă parte dascăli, sau oameni apropiaţi matematicii din ţara asta, mai apropiaţi de 
Bucureşti ( ca distanţă).  
2) Aşa cum acum peste 100 de ani unii apropiaţi de matematica din ţara asta nu au pus în 
balanţa existenţei lor partea financiară, ci doar viitorul acestei ţări ( de care unii acum nu 
arată că par prea interesaţi), aşa cred că putem face şi unii dintre noi...aşadar revin, 
sensibil doar, asupra punctului 1) 
3) Sper să pot influenţa cumva, cândva, prin tot ceea ce am făcut, prin ceea ce fac şi prin  
ceea ce sper că o să mai am puterea să mai fac, pe cineva de acolo de sus, prin 
intermediul SSMR, o schimbare majoră a predării, a receptării matematicii în şcolile 
noastre , în familiile noastre. 
4) Schimbarea programelor şcolare e absolut necesară, cu toţii ştim şi spunem asta, e 
nevoie clară de “aerisire”, de corelare cu alte discipline; cred că nu se poate face asta fără 
implicarea super – serioasă a Societăţii noastre, cu vorba bună, cu agresivitate dacă 
trebuie, cu accces la structurile politice dacă e nevoie ( evident, fără compromisuri 
majore...) 
Dacă pot ajuta şi în direcţia asta, cred că o voi face. 
5) nu cred că trebuie să spun aici ce am făcut EU pentru matematica din preuniversitar 
din ţara asta, dincolo de probleme propuse pe la diverse concursuri...nici nu contează 
poate asta atât de mult...poate contează mai mult cum se apropie elevii din judeţul super – 
răsfirat pe dealuri şi munţi de matematică,poate asta ajunge să fie important... 
  
 


